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Izglītības un sporta komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads,Tadaiķu pag., Lieģi, Parka iela 2 

 
08.04.2025. Nr. 5 
 
 
Sēde sasaukta 2025. gada 8. aprīlī plkst. 15:00 
Sēde sākta 2025. gada 8. aprīlī plkst. 15:09 
Sēde slēgta plkst. 15:58 
 
Sēdē piedalās 5 komitejas locekļi: 
Klātienē: Andrejs Radzevičs, Andris Jankovskis, Laila Roga 
Attālināti: Andris Jefimovs, Linards Tiļugs 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Ģirts Osis, Ginta Kampare, Andis Ādiņš, Dainis Zombergs, Līga Gūža 
Attālināti: Aigars Evardsons, Velta Feodorova, Kintija Krauze, Kristīne Pastore, Evija 
Farbotko, Inga Ratniece, Raimonds Reinis,  
 
Sēdē nepiedalās 2 komitejas locekļi: Aivars Galeckis, Aivars Priedols 
 
Sēdi vada Andrejs Radzevičs 
 
Sēdi protokolē Agnese Muzikante 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
 
Sēdes darba kārtība: 

1. Par nolikuma "Naudas balvu piešķiršanas kārtība Dienvidkurzemes novada 
izglītības iestāžu izglītojamajiem" apstiprināšanu 

 
Papildus darba kārtības jautājums: 

2. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības finansējuma piešķiršanas sportam 
vērtēšanas komisijas izveidošanu un amatu savienošanu 
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Komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs informē par papildus jautājumu. 

 
Andrejs Radzevičs iesniedz priekšlikumu:  
 

Priekšlikums iekļaut darba kārtībā 2. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/340 
"Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības finansējuma piešķiršanas sportam   
vērtēšanas komisijas izveidošanu un amatu savienošanu"). 

 

Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards 
Tiļugs,) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" - 1 (Andris Jefimovs) 

Priekšlikums pieņemts. 
 
 

1.§ 
Par nolikuma "Naudas balvu piešķiršanas kārtība Dienvidkurzemes novada 

izglītības iestāžu izglītojamajiem" apstiprināšanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 01m 42s 

 

Andrejs Radzevičs  - Piesaka darba kārtības jautājumu “Par nolikuma "Naudas 
balvu piešķiršanas kārtība Dienvidkurzemes novada 
izglītības iestāžu izglītojamajiem" apstiprināšanu".  

Ginta Kampare - Informē, ka nolikums tiek papildināts un uzlabots, balstoties 

uz iepriekšējo pieredzi. Naudas balvas skolēniem jau tiek 

piešķirtas par sasniegumiem mācību priekšmetu olimpiādēs, 

valsts un starptautiskos konkursos. Jaunajā redakcijā 

skaidrāk definēti vērtēšanas kritēriji, precizēta atšķirība starp 

individuālajiem un kolektīvajiem sasniegumiem. Nolikums 

papildināts ar sadaļu par profesionālās ievirzes panākumiem 

– mūzikā, mākslā, dejā. Sporta joma, kas līdz šim radījusi 

neskaidrības, ir pārstrādāta sadarbībā ar Sporta pārvaldi un 

sporta skolu. Būtiska izmaiņa – balvas vairs netiks pasniegtas 

skaidrā naudā, bet pārskaitītas uz skolēnu norēķinu kontiem. 

Ja rodas nestandarta gadījumi, kurus nolikums tieši neregulē, 

tos iespējams risināt, atsaucoties uz 11. punktu, kas paredz 

izņēmumus īpašiem sasniegumiem. 
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Diskusijā iesaistās Laila Roga, norādot uz nesakritību 6.1. punktā – 

augstākā pakāpe tiek paredzēta valsts līmeņa sasniegumiem, bet 

starptautiskie panākumi netiek atsevišķi izcelti.  

 

Ginta Kampare - Skaidro, ka starptautiskās sacensībās nereti nav šādas 

klasifikācijas, un tieši tāpēc tā nav iekļauta. Tomēr īpašos 

gadījumos, piemēram, ja jaunietis iegūst zelta medaļu 

starptautiskā olimpiādē, ir iespēja piešķirt balvu, izmantojot 

izņēmuma punktu. 

- Tiek precizēts, ka, ja zinātnisko darbu veido divi skolēni, tas 

tiek vērtēts kā kolektīvs darbs un attiecīgi ietilpst 6.2. punktā. 

- Tiek aplūkots jautājums par finansējuma avotu – skaidro, ka 

izglītības konkursus finansē Izglītības pārvaldes budžets, bet 

sporta sasniegumus – Sporta pārvaldes budžets. 

 

Andrejs Radzevičs - Aktualizē jautājumu par rīkojumu kārtību – vai katram bērnam 

jāgatavo atsevišķs dokuments.  

 

Ginta Kampare - Informē, ka plānots sagatavot vienotu apkopojumu ar visiem 

datiem – skolēnu vārdiem, sasniegumiem, summām un 

kontiem. Tomēr precīza kārtība vēl jāprecizē. 

 

Evija Farbotko - Apstiprina, ka nav nepieciešams izdot atsevišķu rīkojumu 

katram bērnam – pietiek ar vienu kopēju dokumentu, kurā 

iekļauti visi nepieciešamie dati. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Andris Jefimovs) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nolikuma "Naudas balvu 
piešķiršanas kārtība Dienvidkurzemes novada izglītības 
iestāžu izglītojamajiem" apstiprināšanu". 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 11m 08s 
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2.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības finansējuma piešķiršanas sportam 

vērtēšanas komisijas izveidošanu un amatu savienošanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 11m 09s 

 

Andrejs Radzevičs  - Piesaka darba kārtības jautājumu “Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības finansējuma piešķiršanas sportam 
vērtēšanas komisijas izveidošanu un amatu savienošanu”. 

- Dod vārdu Sporta pārvaldes vadītājam Andim Ādiņam. 
  

Andis Ādiņš - Atvainojas, ka jautājums tiek iesniegts pēdējā brīdī. Viņš 

skaidro, ka saistošie noteikumi par šo jautājumu tiek 

apstiprināti tikai iepriekšējā domes sēdē, un pēc tam tiek 

izsludināta pieteikšanās iedzīvotājiem, dodot vienu nedēļu. 

Pieteikšanās termiņš noslēdzas piektdienas pēcpusdienā, 

tāpēc sagatavošanās process aizkavējas. Viņš informē, ka ir 

izstrādāts lēmumprojekts par komisijas izveidi, kurā paredzēti 

trīs deputāti, Sporta pārvaldes vadītājs un viens pārstāvis no 

iedzīvotājiem.  

Andrejs Radzevičs 
 

- Aicina deputātus izteikties – vai kāds vēl vēlas pieteikties, jo 

saistošie noteikumi nenosaka komisijas locekļu skaitu. 

- Norāda, ka jautājumu nav, tāpēc pāriet pie debatēm.  

- Uzsver, ka šīs komisijas veidošanā būtiska ir atklātība un 

uzticība – tā paredz iedzīvotāju līdzdalību un iesaisti.  

- Saka, ka viens iedzīvotājs jau ir pieteicies un ir zināms kā 

aktīvs sporta dzīves dalībnieks. Nav viņu personīgi uzrunājis, 

bet uzskata viņa iesaisti par atbalstāmu.  

- Aicina kolēģus izteikties, ja ir vēl kādi kandidāti. 

Linards Tiļugs - Izsakās, ka pieredze rāda – jo lielāka komisija, jo darbs notiek 

lēnāk. Viņaprāt, piecu cilvēku sastāvs ir pietiekams un 

komisijas dalībnieki ir kompetenti. 

Andrejs Radzevičs 
 

- Aktualizē balsošanas kārtību –katrs komisijas loceklis 

jāapstiprina atsevišķi. Izsakās, ka tas būtu korekti, lai 

izvairītos no iespējamiem interešu konfliktiem, kad cilvēks 

pats par sevi balso.  

- Ierosina lēmumā iekļaut, ka komisija sastāv no pieciem 

locekļiem.  

Aigars Evardsons - Saka, ka formāli korektāk ir sagatavot atsevišķus lēmumus 

par katru komisijas locekli, jo tas novērš neskaidrības domes 
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sēdē un aicina līdz tai izstrādāt atsevišķus dokumentus. 

Tomēr šobrīd var virzīt lēmumu kopumā. 

Andrejs Radzevičs 
 

- Pieņem šo ieteikumu un secina, ka būs nepieciešami pieci 

atsevišķi balsojumi. Tiem, kuriem ir interešu konflikts, 

balsojumā nepiedalās. 

- Aicina virzīt priekšlikumus un organizēt procesu atbilstoši. 

Sarunā tiek precizēts, ka balsošana attiecas gan uz komisijas 

izveidi, gan uz tās sastāvu.  

- Aicina Andri Jankovski koordinēt priekšlikumu virzīšanu. Viņš 

piebilst, ka balsošana notiek par komisiju piecu cilvēku 

sastāvā, kandidātiem balsojot atsevišķi.  

- Piemin arī redakcionālu priekšlikumu par komisijas 

nosaukumu. 

Laila Roga - Ierosina komisijas nosaukumu: “Dienvidkurzemes 

pašvaldības finansiālā atbalsta piešķiršanas sportā komisija”.  

Andrejs Radzevičs 
 

- Piekrīt, ka šis formulējums ir precīzs un valodnieciski korekts.  

Tiek panākta vienošanās, ka līdz domes sēdei nosaukums un citi 

juridiskie aspekti tiks precizēti ar attiecīgajiem speciālistiem. 

 
Iesniegti priekšlikumi: 
  

Apstiprināt Dienvidkurzemes novada pašvaldības finansējuma piešķiršanas sportam 
vērtēšanas komisijas sastāvu: 2.1. Andrejs Radzevičš, [..]  

Apstiprināt Dienvidkurzemes novada pašvaldības finansējuma piešķiršanas sportam 
vērtēšanas komisijas sastāvu: 2.2. Raimonds Reinis, [..];  

Apstiprināt Dienvidkurzemes novada pašvaldības finansējuma piešķiršanas sportam 
vērtēšanas komisijas sastāvu: 2.3. Andis Ādiņš, [..];  

Apstiprināt Dienvidkurzemes novada pašvaldības finansējuma piešķiršanas sportam 
vērtēšanas komisijas sastāvu: 2.4. Andris Jankovskis, [..];  

Apstiprināt Dienvidkurzemes novada pašvaldības finansējuma piešķiršanas sportam 
vērtēšanas komisijas sastāvu: 2.5. [..], personas kods [..]. 

 
 
Balsojums par priekšlikumu "Apstiprināt Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
finansējuma piešķiršanas sportam vērtēšanas komisijas sastāvu: 2.1. Andrejs Radzevičš, 
personas kods [..]": 

"PAR"  -  4 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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"NEPIEDALĀS" -  1 (Andrejs Radzevičs) 

Priekšlikums pieņemts 
 
Balsojums par priekšlikumu "Apstiprināt Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
finansējuma piešķiršanas sportam vērtēšanas komisijas sastāvu: 2.2. Raimonds Reinis, 
personas kods [..]" 

"PAR"  -  
5 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts 
 
Balsojums par priekšlikumu "Apstiprināt Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
finansējuma piešķiršanas sportam vērtēšanas komisijas sastāvu: 2.3. Andis Ādiņš, 
personas kods [..]" 

"PAR"  -  
5 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts 
 
Balsojums par priekšlikumu "Apstiprināt Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
finansējuma piešķiršanas sportam vērtēšanas komisijas sastāvu: 2.4. Andris Jankovskis, 
personas kods [..]" 

"PAR"  -  
4 (Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards 
Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Andris Jankovskis) 

Priekšlikums pieņemts 
 
Balsojums par priekšlikumu "Apstiprināt Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
finansējuma piešķiršanas sportam vērtēšanas komisijas sastāvu: 2.5. [..], personas kods 
[..]." 

"PAR"  -  
5 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, 
Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības finansējuma 
piešķiršanas sportam vērtēšanas komisijas izveidošanu un 
amatu savienošanu". 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 29m 19s 
 
 

 
Informācija par vienotās pirmsskolas izglītības iestāžu rindas nepieciešamību 

novadā 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 31m 05s 
 

Ginta Kampare - Sniedz skaidrojumu saistībā ar VARAM ministrijas viedokli 

par nepieciešamību ieviest vienotu elektronisko rindu 

pirmsskolas izglītības iestādēs.  

- Norāda, ka pašvaldībā jau darbojas efektīva bērnu 

uzņemšanas kārtība, kurā vecāki var iesniegt pieteikumus 

vairākās izglītības iestādēs vienlaikus, norādot prioritātes. Šī 

sistēma sniedz iespēju izvēlēties bērnam tuvāko un 

piemērotāko iestādi. Vienotas rindas ieviešana būtiski 

neuzlabotu esošo situāciju, bet gan radītu papildu 

administratīvo un finansiālo slogu, turklāt ikgadējās 

uzturēšanas izmaksas šādai sistēmai var sasniegt 10–15 

tūkstošus eiro. Tāpat tiktu vākti lieki personas dati, kas nav 

nepieciešami sākotnējā iesnieguma iesniegšanas brīdī, 

tādējādi radot bažas par datu aizsardzību. Pašvaldībā nav 

identificēta objektīva nepieciešamība šādai kopējai rindai, jo 

novadā nav novērotas būtiskas problēmas ar bērnu 

uzņemšanu pirmsskolas iestādēs. Rindas tiek aktīvi 

pārraudzītas, un bērni, kas jau uzņemti, no rindas tiek 

izņemti, lai neatņemtu iespējas citiem. Vecāki ir informēti par 

bērna vietu rindā, un komunikācija ar pārvaldi notiek 

individuāli. 

Linards Tiļugs - Uzsver, ka novada teritorijas ģeogrāfiskais izvietojums būtiski 

atšķiras no pilsētvides, līdz ar to vecāki nav ieinteresēti 

pieteikt bērnus tālās iestādēs, piemēram, no Grobiņas uz 
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Cīravu. Šāda rindu sistēma vairāk atbilst lielām pilsētām ar 

blīvu infrastruktūru un alternatīvu izvēļu iespējām. 

Andrejs Radzevičs - Uzskata, ka šobrīd esošā sistēma atbilst novada vajadzībām, 

un piedāvā VARAM ministrijai sniegt argumentētu atbildi, 

norādot, ka vienotās rindas ieviešana nav nepieciešama. 

Laila Roga - Informē, ka saskaras ar grūtībām iegūt datus no reģistra par 

deklarētajiem bērniem, kuriem attiecīgajā gadā jāuzsāk 

obligātā izglītība. Tas apgrūtina savlaicīgu ģimeņu 

informēšanu un plānošanu. Tiek izteikts priekšlikums uzdot 

jautājumu Valsts datu inspekcijai un iespējams arī bērnu 

tiesību aizsardzības speciālistiem par datu pieejamības 

iespējām, lai nodrošinātu pilnvērtīgu pašvaldības funkciju 

izpildi. 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 45m 47s 
 
 
Izglītības un sporta komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Muzikante 
 


